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KTW – School Talk – Inspiration to next generation: What’s the Infrastructure?  

(at New Asia Middle School) 

The CKR-KTW Project Team gave a School Talk “What’s the Infrastructure?” to the secondary school 

students (S4-S6) of New Asia Middle School on 5 December 2018 to let the students to understand that 

“Infrastructure” can make a real difference to Hong Kong and to inspire the next generation about civil 

engineering as well.  The CKR-KTW Project team introduced the major infrastructure in Hong Kong - CKR 

project to the students regarding project’s background, construction method, as well as project’s 

environmental issues, etc. 

The project team also took this opportunity to convey the message that “Civil engineers are in fact invisible 

superheroes” and encourage those who show an interest in civil engineering in their future selection of 

subject. 

 

 

啟德⻄ – 校園講座 - 啟迪下⼀代: 什麼是基建？ 

(在新亞中學) 

中九龍幹線—啟德⻄⼯程團隊於 2018 年 12 月 5 日到訪新亞中學，為中四至中六的同學們舉辦校

園講座 “什麼是基建？”, 向中學生灌輸「基建」如何令香港變得不⼀樣的訊息，同時啟發同學們進

⼀步認識⼟⽊⼯程。中九龍幹線工程團隊為同學們介紹及講解了主要基建—中九龍幹線，包括該

幹線的背景、建造方法、以及工程上環保事項等。 

 

工程團隊亦爭取是次機會，與社會未來的主人翁溝通，並藉此傳遞⼀個訊息—工程師是隱形英雄，

從⽽希望下⼀代對⼯程產⽣興趣，繼而日後在選科過程中能有明確目標。 

 

 

 

 



 

 

 


